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ACTA DE LA SESSIÓ DE LA PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 
 
 
Identificació de la sessió: 
Data: dimecres, 10 de novembre de 2010 
Horari: 21.00h a 00:10h 
Lloc: Seu del Consell de Poble 
 
 
Hi assisteixen per part de la comissió permanent del Consell de Poble: 
Manel Bueno, president del Consell de Poble      
Joan Sánchez, vocal i portaveu de l’ Àrea de Serveis Bàsics i Urbanisme    
José Antonio Santos, vocal i portaveu de l’àrea de Seguretat Ciutadana 
Jesús Liñan, vocal i portaveu de l’ Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis a les Persones 
Eduard Vallhonesta, vocal i portaveu de l’ Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis a les Persones 
Eudald Puig, vocal i representant de la Junta de compensació de Royal Park  
Carme Lluís, vocal 
Pasquala Agulló, vocal 
Òscar Rubio, vocal 
Josefa Úbeda, vocal 
Joan Xamaní, vocal 
 
Dolors Lechuga, regidora de CIU 
Núria Vall·llosera, en qualitat de secretària 
 
Veïns i veïnes de la Batllòria: 
Lluís Sánchez , Carme  Garcia, Jaume Moré, Martí Pascual i Rodrigo Paredes 
 
Excusen l’assistència: 
Jordi Gómez, vicepresident del Consell del Poble  
Cristina Gálvez, vocal 
 
Ordre del dia: 

1- Aprovació, si s'escau, de l'acta de la sessió anterior. 
2- Informació de la reunió mantinguda pel president del Consell de Poble i mares/pares de 

l'escola CEIP Montnegre. 
3-  Informació de l'Estat de la Urbanització de Royal park 
4-  Informació de la reunió de seguiment de seguretat de la Batllòria 
5-  Informació de la reunió de Festa Major d'Hivern 
6-  varis 
7-  Veu del ciutadà 

 Desenvolupament de la sessió: 

 
1. Aprovació, si s’escau de l’acta de la sessió anterior. 

 
El president demana als assistents si hi ha alguna esmena a l’acta de la sessió anterior.  
L’acta s’aprova. 
 

2. Informació de la reunió de la reunió mantinguda pel president del Consell de 
Poble i mares/pares de l'escola CEIP Montnegre. 
 

El president  comenta que tot i que existeix una Comissió per debatre el temes referents a 
l’antiga escola, ell s’ha reunit amb un col·lectiu de mares i pares de la Batllòria . El motiu de la 
reunió és saber el seu parer. Aquesta reunió va tenir lloc la setmana passada. 
 
Jesús Liñan mostra el retall del diari on hi ha la notícia. 
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Juan Sánchez pregunta si eren pares i marees de l’AMPA 
 
El president contesta que no, que no són pares de l’AMPA. Però tot i que no siguin de l’AMPA 
ell creu que és lloable que es vulguin reunir amb ell i fer sentir la seva veu. I el que li van 
transmetre es que no estan en contra de fer un dispensari nou, però creuen que hauria de ser 
un espai destinat a l’àmbit educatius, ja que de casal d’avis ja n’hi ha i des dispensari també. I 
que per tant, ells trobarien encertat fer un espai per a joves, entitats i una llar d’infants. 
 
Òscar Rubio pregunta si aquests pares i mares són de la Batllòria 
 
Lluís Sánchez pregunta que només eren 6 o 7 persones  
 
El president respon que són de la Batllòria i venen en representació de pare i mares. 
 
Eudald Puig demana calma i que el què president explica és una proposta o idea més. 
 
Òscar Rubio creu que essent de l’AMPA com és ell , és part implicada i per això dóna  l’opinió. 
 
El president explica que per part de la presidenta de l’AMPA de l’Escola Montnegre, Júlia 
Olivares, ha rebut la proposta de fer una reunió. 
 
Juan Sánchez demana la paraula, i  explica que ell com a pare ha assistit a una reunió  amb 
l’AMPA per parlar de les colònies, i va tenir la sensació que les representants de l’AMPA no 
estaven ben assabentades de com funciona i treballa el consell del poble. I va tenir la sensació 
que volen sortir del consell del poble. I que juntament amb la Cristina Galvez ( mare de l’escola 
i membre del consell del poble) les van convidar a venir a la Permanent. 
 
Juan Sánchez els va informar que l’ajuntament està elaborant un estufi tècnic dels possibles 
usos de l’escola antiga. I afegeix que el grup de pares i mares que s’han reunit amb el 
president del consell del Poble no el representen, que  a ell  qui el representa és l’AMPA. 
 
Juan Sánchez recorda que ell fa temps que demana que es faci quelcom pels joves. 
 
El president explica que sempre ha anat darrera l’AMPA, perquè és un  col·lectiu que treballa a 
prop de l’escola, i ha trucat  a la seva presidenta per saber quina és la seva percepció. Júlia 
Olivares va manifestar que tenen la mateixa idea que els pares amb els quals  el president es 
va reunir, usos pels joves i la mainada. 
 
El president recorda que si s’està debaten aquet tema de l’escola antiga és perquè l’ajuntament 
no els va informar. 
 
Òscar Rubio no creu que es pugui fer una llar d’infants  a l’escola  antiga ja que no hi ha prou 
nens  a la Batllòria. 
 
Eudald Puig contesta que sobre si es pot o no es pot fer la llar d’infants l’estudi tècnic ja 
s’encarregarà de dir-ho. I recorda que ara només s’està donant idees , no es decideix res. 
 
El president explica que quan s’hagi d’arribar a una decisió no serà la comissió qui votarà, sinó 
que en tot cas s’haurà de fer una consulta o un referèndum 
 
Jesús Liñan li pregunta  al president si la Júlia Olivares vol celebrar la reunió amb ell o amb el 
Consell  i comenta preguntant a la resta d’assistents si no veuen res estrany a la noticia. 
 
El president comenta que els mitjans de comunicació posen el que volen. 
 
Jesús Liñan diu que la descripció és una reunió pels usos de l’aulari ( escola antiga). 
 
El president contesta  que ell va buscar aquesta reunió com a president. 
Jesús Liñan es pregunta que per això es va crear una comissió de l’aulari, no? 
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El president contesta que la comissió és per estudiar els possibles usos, però ell com a 
predient s’ha interessat per l’opinió d’aquests pares i mares. 
 
Òscar Rubio creu que tots hi estan implicats. 
 
Jesús Liñan expressa que no troba correcte  el que ha fet el president. I que no troba bé com a 
membre del consell del poble que se n’hagi d’assabentar per la premsa. 
 
José Antonio Santos creu que cadascú que pertany a una comissió ha de tenir prou interès per 
saber que es fa  en aquesta. 
 
Jesús Liñan creu que la comissió de l’aulari ha d’estar al cas . 
 
El president comenta que no vol entrar en cap picabaralla. 
 
Jesús Liñan recalca que ell tampoc es vol barallar  amb ningú. 
 
El president diu que ell es pot reunir amb tots els vilatans de la Batllòria. I expressa que ningú 
de la sala ( menys l’Eudald Puig) s’ha preocupat de com estan les negociacions pel que fa al 
tema de Royal Park. 
 
Eudald Puig  diu que la reunió s’està desviant del tema central,. 
 
Òscar Rubio creu que és important que es tingui tota la informació en relació al tema de 
l’escola  antiga. 
 
Juan Sanchez està d’acord pel que fa a què la reunió s’està desviant. I afegeix que a ell el 
representa el consell del poble, i que l’idea de l’alcalde és un dels possibles usos de l’antiga 
escola i que ara, el consell ha de treballar per mirar si hi ha altres possibles usos i esperar el 
que dirà l’informe tècnic. 
 
Òscar Rubio opina que si es va preguntant a individu per individu sortiran centenars o milers 
d’idees, i llavors fa la reflexió i es qüestiona perquè es ve a les reunions del consell del poble. 
 
El president contesta  a l’Òscar que ell només assisteix un cop per mes  a la reunió, però que 
ell i altres membres fan més reunions setmanals. 
 
Òscar Rubio afegeix que si cal ell està disposat  a  venir a més reunions. 
 
El president  conclou que independentment de les comissions ell es reuneix amb altre gent. 
El president comenta que ell es reuneix amb l’alcalde i no ha de fer cas amb qui més es reuneix 
l’alcalde. 
 
Dolors Lechuga troba que és una falta de respecte les paraules que ha fet servir el president. 
 
Eduard Vallhonesta considera que la sra. Dolors  Lechuga età faltant al respecte al president 
fent  gestos. 
 
El president explica que amb l’alcalde posaran data per  a una reunió i explicar els aspectes 
tècnics. 
 
Pasquala Agulló demana doncs que acabem amb aquest punt. 
 
El president explica que una persona que treballa  a l’ajuntament li ha comunicat que aquest 
informe ja està redactat. Així doncs ara cal que l’alcalde el vingui a presentar. Serà una reunió 
de la permanent o un plenari, ja es veurà. 
 
El president explica que el dia 8 de novembre  va necessitar  anar al metge, i al ser festa local 
al CAP de Sant Celoni, es va visitar  a la Batllòria, i va estar parlant amb el metge 1 hora. 
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Dolors Lechuga s’estranya que el president s’hagi visitat  a la Batllòria. 
 
Òscar Rubio pregunta si el metge no li va expressar cap queixa 
 
Jaume Morè comenta que quan ell va al metge, aquest li expressa les seves queixes sobre 
l’espai. 
 
El president diu que potser sí que fan falta coses al dispensari, un desfibril·lador, renovar 
material, etc... i no pas un edifici nou. 
 
Dolors Lechuga diu que el desfibril·lador l’ha de posar la Generalitat. 
 
Jaume Morè diu que ell ha hagut de seure  a l’escala, perquè no hi ha lloc. 
 
Juan Sanchez valora que el Centre cívic del carrer major està infravalorat, i que es podria 
destinar altres llocs del mateix edifici per al dispensari. Segurament el metge no necessita una 
habitació més gran, sinó que hi ha d’haver més hores de visita, i no començar a la 13h a passar 
visita, ja que els usuaris no els va tant bé venir al migdia, segurament seria més pràctic iniciar 
les visites  a primera hora del mati. I lligat amb aquest tema posar més serveis com, pediatria, 
metge de família... 
 
Òscar Rubio entén que no poden posar més serveis amb el poc espai que hi ha ara. 
 
José Antonio Santos comenta que ell ha vingut al metge a les 12h del migdia i no hi havia cua. 
 
Rodrigo Paredes comenta que el metge comença a passar visita  a les 12:20h del migdia. 
 
José Antonio Santos comenta que la infermera segur que sap a quina hora comença  a passar 
visita el metge. 
 
El president  afirma que ell no diu que no vulgui pas un dispensari nou, i creu que si hi ha més 
espai pel dispensari podrà  haver-hi més serveis. Per tant cal mirar més enllà, s’ha de mirar al 
futur. 
 
Òscar Rubio diu que calen més equipaments. 
 
El president recorda que la recepció de l’edifici de l’escola vella encara no s’ha fet. 
 
Dolors Lechuga contesta que no s’ha recepcionat l’edifici perquè encara no s’ha decidit què si 
farà. 
 
El president afirma que si que es pot fer la recepció, és un procés administratiu i jurídic 
 
El president convida  a Martí Pascual a explicar com va  anar la reunió. 
 
Òscar Rubio demana que s’informi bé. 
 
Eudald Puig diu que ja s’està fent. 
 
El president contesta  a Òscar Rubio dient-li que ja que demostra tenir tan interès ja l’avisarà 
per  a les reunions, tan matí com tarda. 
 
Eudald Puig demana què preocupa  a Jesús Liñan pel que fa  a la noticia. 
 
Jesús Liñan no li agrada com es recull la informació a la noticia. 
 
Eudald Puig comenta que només és una idea, una proposta. 
El president llegeix el títol de la noticia escrita. 
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Martí Pascual explica que els pares que es van reunir pensen que aniria bé que hi hagués una 
llar d’infants a la Batllòria. I d’aquesta manera els pares no hauran de dur els nens  a les llars 
d’infants dels pobles del voltant. I seria interessant que aquesta llar d’infants fos pública o bé 
subvencionada. 
 
Dolors Lechuga explica que a Sant Celoni l’escola bressol pública té una quota, i que les 
privades estant subvencionades. 
 
Juan Sanchez vol aclarir que el grup de pares no ha sortit de cap assemblea de l’escola. 
 
Martí Pascual  diu que hi ha pares que encara no tenen els nens en edat escolar, és a dir, que 
no formen part del col·lectiu de pares de l’escola de la Batllòria. 
 
El president comenta que amb l’alcalde de Sant Celoni s’ha parlat de fer una reunió amb les 
parts implicades del proper dia 24 de novembre , i és en aquesta reunió  quan l’alcalde 
explicarà l’informe tècnic. I d’aquesta manera, un cop es tingui tota la informació, el mes de 
desembre es valorarà què cal fer. 
 
Lluís Sanchez diu que  aquesta valoració ja es va fer la passada reunió. 
 
Carme Garcia diu que fa tres mesos que ve a les reunions del consell del poble i sempre es 
parla del mateix, i no s’avança. 
 
Lluís Sanchez comenta que tot el què s’ha dit avui ja s’ha dit a la darrera reunió. 
 
El president matisa que les valoracions tècniques no s’han valorat. 
 
Eduard Vallhonesta diu que si s’està donant tantes voltes és perquè el tema s’ha tret per part 
de persones  que assisteixen a la reunió.  
 
Òscar Rubio reconeix que l’altre dia ja es va fer la valoració. 
 
El president no concep que un tema tant important el decideixin onze persones. 
 
Juan Sanchez troba bé que aquets pares hagin expressat la seva opinió. 
 
Òscar Rubio no entén com és que mai ve cap representant de l’AMPA. 
 
El president reflexiona que si el públic assistent dóna valor a la votació que es va fer el mes 
passat, que van fer onze persones, també ‘ha de donar valor a la decisió de set persones, que 
són les que hi havia  a la reunió de pares. 
 
Òscar Rubio es planteja doncs què hi fan assistint a les reunions i participant del consell del 
poble. 
 
Eudald Puig li contesta que a vegades ve a condicionar  idees. Al consell hi ha un president i 
uns consellers, i es ve a participar i a escoltar. 
 
Òscar Rubio recorda que ell també és conseller. 
 
Eudald Puig comenta que les diferències que hi pugui haver entre  persones del consell ja les 
solucionaran en un altre espai. I que, al consell del poble es ve a explicar el treball de les 
comissions, les idees i les opinions. 
 
Òscar Rubio diu que no té cap problema de cap tipus amb ningú del consell. 
 
Eudald Puig li pregunta doncs de què parla. 
 
El president només ha volgut informar sobre la reunió que va tenir amb els pares. I  aprofita 
aquest punt de la reunió per presentar els membres del consell a en Martí Pascual, que ha 
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assistit a la reunió de la permanent del Consell del Poble en representació dels pares que es 
van reunir amb el president. I afegeix que  tots els consellers treballen bé. I que no entra a 
valorar si en les anteriors legislatures. 
 
El president recorda , i vol que consti en acta, que fa un mes i mig que ha demanat el projecte 
tècnic dels usos de l’escola vella. 
 

3. Informació sobre de l'estat de la Urbanització de Royal Park 
 

El president explica que es va reunir amb el president de la junta de compensació de Royal 
Park (el president sempre s‘ha reunit amb ells, ara i abans) i amb ‘altres persones. En aquesta 
reunió es va parlar del problema que tenen a Royal Park.  
 
El 2007 es va iniciar el  procés perquè Royal Park passés  a ser municipal , i després van venir 
les eleccions, i hi va haver  el compromís que encara que hi hagués un alcalde o altre, el 
procés era obert i s’havia de tirar endavant. 
 
Aquest procés té  uns costos, que part d’ells són coberts pels propietaris. Però resulta que hi ha  
hagut per part de l’ajuntament de Sant Celoni una demora a l’hora d’actuar, i s’ha demanat per 
part de l’àrea d’urbanisme del mateix ajuntament unes altres accions. Ara aquests costos s’han 
incrementat i els propietaris no veuen factible poder fer-se càrrec d’aquest nou increment. 
 
El president explica que és per aquest motiu que es va reunir amb el president de la junta de 
compensació. Així mateix, explica que s’ha d’estar a sobre dels temes, a sobre de les persones 
que fan aquests requeriments, per part de l’ajuntament, ja que l’experiència els ha demostrat en 
altres actuacions que per part de l’ajuntament es demanava que es fessin unes actuacions  a 
un cost elevat, i quan aquestes actuacions les ha fet l’ajuntament directament  han tingut un 
cost més mínim. El què demanen des de Royal Park és que aquest tema passi aquest mes de 
desembre pel ple municipal.  
 
El president valora que tots els polítics de l’ajuntament han tingut poca cura d’aquest tema. 
Afegeix que  va demanar al regidor d’urbanisme una partida  econòmica només per Royal Park, 
i aquest li va dir que no seria possible. El que li va dir el regidor, és que Royal Park participaria 
de les altres  partides  compartides. Considera que l’ajuntament podria donar una subvenció a 
Royal Park perquè els membres de la junta  disposessin de diners pels arranjaments de la 
urbanització. 
 
Eudald Puig comenta que quan l’afer de Royal Park passi pel ple municipal de Sant Celoni 
també  passarà pel ple de Gualba. 
 
El president afirma el què ha explicat l’Eudald, i afegeix que Gualba ja ho té a punt. Valora que 
si es creu que el tema és prou important es pot demanar un ple extraordinari, però segurament 
es passarà per un ple ordinari. 
 
Lluís Sánchez comenta que ell ha viscut 5 anys a l’ urbanització dels boscos del Montnegre, i 
entén els problemes amb què es troben la junta de compensació. 
 
Dolors Lechuga explica que fa 18 anys que aquesta urbanització vol ser recepcionada . I fa tres 
anys l’equip de govern hi va començar a treballar, i que per fer les actuacions a les voreres, als 
vials, etc... van tenir una feinada  a trobar els propietaris o els hereus d’algunes parcel·les. 
Afegeix que sempre que s’ha reunit l’equip de govern i la junta de compensació les reunions 
s’han acabat amb acords. Un d’aquests acords és que abans que s’acabi la legislatura actual 
aquesta recepció sigui un fet. I ella considera que van en camí d’assolir-ho. 
 
El president diu que ell actua quan se li demana l’ajuda, i a les 3 assembles on el president ha 
assistit sempre s’ha sentit la seva veu. Tot el contrari que la Sra Dolors Lechuga, que és la 
persona que representa l’ajuntament a l’assemblea. 
Dolors Lechuga contesta al president dient que el seu cometari deu ser relatiu a “que si no 
parla tant és perquè no va a les assemblees a fer mítings”. 
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El president recorda que el procés es va iniciar el 2007, i que després s’ha actuat per 
procediment i ha tardat el que ha tardat. 
 
Dolors Lechuga recorda que a cada assemblea de Royal Park  el Sr. Capote deia que es faria 
la recepció. 
 
El president valora que sempre que l’han trucat per demanar-li ajuda es perquè hi havia coses 
encallades. I no vol posar en cap compromís a l’Eudald Puig, però el president creu que si la 
gent de la junta de compensació parlés, més d’un d’aquesta sala es posaria vermell. 
 
Dolors Lechuga diu que si el procés s’ha desencallat és perquè han parlat amb l’ajuntament. 
 
El president diu que el Consell del Poble no és l’ajuntament de Sant Celoni, però sí que ha 
d’exigir el què ha de fer l’ajuntament. I això és demanar que l’ajuntament no posi traves a la 
recepció de Royal Park. 
 
Jesús Liñan es pregunta com es que no s’havia fet abans, si fa 18 anys que ho demanen. 
 
El president respon que la història és història, i que el Consell de Poble existeix des del 2005. 
 
Juan Sanchez demana que es deixi de fer  discussions polítiques, que per  “mítings” ja hi ha la 
Plaça de la Vila. 
 
Eudald Puig només demana que  la recepció de Royal ja s‘hagués hagut de presentar a 
l’anterior ple i no s’ha fet. 
 
 

4. Informació de la reunió de seguiment de seguretat de la Batllòria 
 

El president informa que a continuació el portaveu de l’àrea de seguretat  donarà comptes de la 
reunió que va tenir lloc a finals d’octubre entre els responsables del consell del Poble , l’àrea de 
seguretat ciutadana de l’ajuntament  de Sant Celoni, la sr. Dolors Lechuga regidora d’aquesta 
àrea i els representants dels Mossos d’esquadra de Sant Celoni. Dóna la paraula a José 
Antonio Santos. 
 
Jose Antonio Santos comença explicant que la reunió va ser cordial, tot i que hi va haver   
confrontacions d’opinions. Bàsicament explica que pel que fa  al compromís , per part de 
l’ajuntament, d’incrementar  els efectius policials, que pel 2010 havia de ser de 2 i el 2011 d’1. 
Des de l’àrea de seguretat ciutadana es va demanar que es materialitzi aquest compromís.   
Valora que l’informe del Consell del poble , on s’especificava un seguit de demandes per  donar 
el vist i plau al pressupost municipal 2010, deixava clar quines expectatives hi havia envers a la 
policia. I aquestes no s’han dut a terme. 
 
Juan Sanchez pregunta si a la Batllòria la policia  patrulla. 
 
José Antonio Santos  diu que els comentaris que ell rep és que no, no  patrulla prou. Diu que hi 
ha menys presència que a l’estiu.  
 
José Antonio Santos continua explicant com es va desenvolupar la reunió, i comenta que van 
parlar del model de policia de proximitat, van preguntar  a l’àrea de seguretat ciutadana si 
s’havia treballat amb aquest model, i  ell com a responsable del consell encara no li han dit res. 
Afegeix que pel que fa  al civisme la gent està molesta. Comenta que la barana del riu hi ha 
hagut algun problema, i que no només és responsabilitat de l’àrea d’espai públic de 
l’ajuntament , sinó també de la policia local. També comenta que els bancs no tenen el 
manteniment que han de tenir. 
 
Juan Sanchez pregunta si hi ha hagut més delictes. 
José Antonio Santos diu que no. 
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El president comenta que encara no han demanat un policia exclusiu per la Batllòria, sinó que 
el que demanen són uns horaris  establerts. I pel que fa als delictes des del mes de maig fins al 
setembre els mossos l’han informat que hi ha  hagut un total de 10 delictes. 
 
El president valora que encara que siguin pocs delictes, al ser una població d’un miler 
d’habitants les notícies  van més ràpid, tothom  coneix el  què ha passat i  es crea la sensació 
d’inseguretat. Si hi ha més vigilància pujarà la sensació de seguretat, perquè la presència 
policial és dissuasòria. I amb la intenció de millorar el servei  es demana que el servei sigui un 
policia de proximitat. Afegeix que tan a nivell personal com a nivell del seu grup polític, el tema 
de la seguretat  és un tema important, i no és un tema per fer-ne una batalla. Així doncs , s’ha 
de garantir la seguretat. 
 
El president reconeix que aquesta reivindicació ja existeix des de fa molts  anys, però cal tenir 
en compte que ara la Batllòria ha crescut un 100%. 
 
El president conclou dient que la Batllòria és un lloc segur , però no es pot baixar la guàrdia. 
I exposa que la següent reunió amb els cossos de seguretat serà  a principis d’any. 
 
Juan Sanchez comenta que les poques hores que és a la Batllòria sempre veu a la policia. I si 
hi ha previst augmentar la plantilla  de policia per l’any que ve, doncs segur que els ciutadans 
de la Batllòria hi sortiran guanyant. 
 
Dolors Lechuga vol aclarir algun tema. Comenta que és cert que el mes d’abril el consell del 
poble va presentar l’informe on es demanaven un seguit  d’aspectes per tal d’aprovar el 
pressupost  municipal  i que la voluntat de posar un policia de proximitat hi era, però aquest 
servei no existeix a la policia municipal de Sant Celoni, per tan s’ha de crear. Aquest fet ha 
marcat  aquesta demora ja que les bases per crear aquesta plaça són diferents  a les que es 
fan servir habitualment. Quan es va iniciar aquest procés va arribar el període de vacances  i 
els tècnics de l’ajuntament encarregats de dur a terme aquesta tasca van fer vacances  en 
mesos diferent i per tant no es va poder tornar  a la feina fins el setembre.  Especifica que 
aquest últim  punt ja se’ls havia explicat als responsables del consell. 
 
José Antonio Santos diu que pot arribar a entendre que calguin tots aquests mesos per  crear 
les bases, no cal tant temps per convocar la plaça. 
 
Dolors Lechuga contesta que  per convocar les places cal primer tenir les bases. 
 
José Antonio Santos creu que  la plaça de policia ja es podria convocar, i després  fas les 
bases. 
 
Dolors Lechuga comenta que ja ha informat el perquè de la demora. 
 
Seguidament hi ha un intercanvi d’opinions , sense guardar el torn de paraula, i aquest conclou  
quan el president vol que consti en acta que cap agent del cos de la policia local de Sant Celoni 
l’informa fora dels canals institucionals. 
 
Dolors Lechuga es pregunta qui ha dit  que el president rep informació de la policia. 
 
Eduard Vallhonesta contesta a la Dolors Lechuga que ella ha dit que “al president se li informa“, 
doncs ha donat a entendre això. 
 
Segueix uns moments de discussió. 
 
Juan Sánchez demana a l’Eduard Vallhonesta que tampoc cal que faci de vigilant del president. 
 
Òscar Rubio reclama que aquest tema que s’està debaten ja fa 4 reunions que es debat sense 
arribar a un acord o solució. 
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El president creu que no es necessari desacreditar a ningú, i explica que la convocatòria d’una 
plaça de policia de proximitat es podria fer seguint una altres passos, primer fer la convocatòria 
de la plaça de policia, i després  es nomena en funcions. 
 
Dolors Lechuga diu que sembla mentida que el que se li va demanar com a regidor de 
seguretat ciutadana ara el president ho demani des del consell del poble. 
 
Juan Sánchez pregunta quan hi haurà els policies nous. 
 
Dolors Lechuga  comenta que s’ha inclòs en el pressupost  del 2010. Creu que possiblement hi 
haurà un policia nou el mes de desembre i  cap el març del 2011 dos policies més. 
 
Juan Sánchez conclou que si aquest és el compromís, fins al mes de març no se’n parli més. 
 
Dolors Lechuga explica que durant l’estiu hi va haver un policia interí treballant i que hagués 
anat bé que aquest hagués pogut quedar-se per la plaça que sortirà  ara al desembre.  Resulta 
que aquesta persona va tenir una altra oportunitat laboral que va fer que marxés. 
 
Juan Sánchez explica que històricament el Consell del Poble ha d’arrencar el compromís dels 
polítics que governen. 
 
Dolors Lechuga explica com anirà la selecció de la convocatòria de la plaça de policia. 
El president conclou amb què hi ha diferents maneres  de convocar. 
 
 

5. Informació sobre la reunió de Festa Major d'Hivern 
 

El president informa que el dia 4 de novembre es va dur a terme una reunió entre l’àrea de 
Cultura de l’ajuntament de Sant Celoni, els membre responsables de la comissió de festes del 
Consell del Poble i les entitats de la Batllòria per preparar la Festa Major d’Hivern i la 
Cavalcada de Reis. 
 
Els dies de festa major seran el 17,18 i 19  de desembre. Es tornarà a celebrar la Fira 
Nadalenca de l’Esperança que es va fer per primera vegada l’any passat.  Els botiguers van 
estar molt contents  i volen tornar-la a fer ja que és una fira relacionada amb el Nadal, activitat 
molt arrelada amb diferents entitats. Cal recordar que va ser de cost zero. 
 
En relació a la fira de nadal, el president fa un aclariment. Abans del pont del 12 d’octubre la 
comissió de festes del Consell es va reunir per posar fil a l’agulla i la seva sorpresa va ser 
assabentar-se per botiguers de Sant Celoni que es volia fer la mateixa fira  a Sant Celoni. 
Expressa que no vol anar contra els botiguers de Sant Celoni ni l’ajuntament però creu que s’ha 
d’informar i  s’ha de saber que la Batllòria ja fa la fira. En aquest sentit, afegeix  que el mes de 
gener d’aquest any els botiguers de Sant Celoni li van expressar  que la idea de la Fira de la 
Batllòria era molt bona. No vol dir el nom dels botiguers per no posar-los en un compromís. 
Aquests botiguers li van preguntar com s’ho havien de fer, i ell, el President , els va dirigir a 
parlar amb el regidor de l’àrea de promoció econòmica. Davant d’aquesta situació, va enviar un 
missatge de correu electrònic a la regidora Laura Costa i a l’alcalde Francesc Deulofeu perquè 
l’informessin de com havia anat l’afer i va demanar una reunió. La resposta que va rebre és que 
la idea de la Fira a Sant Celoni era dels botiguers. 
 
El president diu que sap que l’ajuntament ha dirigit als botiguers una carta per saber qui vol 
formar part d’aquesta fira. I a més a més, l’ajuntament de Sant Celoni posarà tota la logística 
per dur a terme aquesta fira. 
 
El president conclou que la fira es celebrarà el diumenge 19 de desembre a Sant Celoni, i a la 
Batllòria es farà el dissabte 18 de desembre. Demana que hi hagi més informació per part de 
l’ajuntament, i que si l’ajuntament de Sant Celoni és l’ajuntament de tots, aquest ho ha de 
preveure tot perquè darrera la Fira de la Batllòria hi ha l’esforç de persones voluntàries. 
 
Pel que fa a la fira d’enguany el president destaca dos temes:  
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• El pastisser Marc Rodelles, tot i ser de Sant Celoni, vindrà a la Batllòria. 
• Vindran botiguers de Gualba, Riells i Sant Celoni. 

 
Dolors Lechuga recorda  que cada any es fan activitats diverses a Sant Celoni i que des de 
l’inici, quan els botiguers de Sant Celoni van plantejar la fira ja estava acordat el diumenge 19 
de desembre.   
 

6. La veu del ciutadà 
 

Jaume Morè comenta que al camp que hi ha davant del carrer Breda hi ha un munt d’aigua i 
s’hauria d’esbrinar d’on surt. Pel que fa  al carrer Les Escoles cada vegada hi aparquen més 
cotxes a cada costat de la vorera i això fa que al ser de doble sentit costi molt de passar-hi. 
Demana que facin que cada 15 dies s’aparqui a un costat i  l’altre. 
 
Pascual Agulló explica que l’arbre que hi ha a la rotonda del carrer La Vall del Llor ha caigut. 
 
Dolors Lechuga explica que  hi posaran les magnòlies que la Sra. Catalina Giol ha donat . 
 
Juan Sánchez comenta que no ha vist que les obres del pont hagin començat. 
 
Dolors Lechuga explica que l’ajuntament ja té el permís de l’ACA, però ara l’ACA demana un 
permís a l’empresa constructora COPISA. 
 
Jesús Liñan comenta que aquests dies es fan unes sortides pel Montnegre Corredor molt 
interessants i convida a tothom a  anar-hi. 
 
Sense cap altre tema a tractar, es clou la sessió a les 00:10 de la nit.  
 
 
 
 
Núria Vall·llosera i Culell 
 en qualitat de secretària 
 
 
      vistiplau 
      
 

Manel Bueno Martínez 
President del Consell de Poble 
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